
1 
 

PROTOKÓŁ 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Wasilkowie: 

6. Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

5. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

które odbyło się w dniu 29 października 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 11.05 – 13.40 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie 

Ewa Wysocka, 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie Marek Ignatowski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) oraz 8 Radnych Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Sekretarz Gminy Marcin Siedlecki, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski, 

Kierownik Referatu Edukacji Joanna Owsieniuk-Rafało, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki. 

 

Przewodniczący powitali obecnych i otworzyli posiedzenie. Sprawdzili kworum na podstawie 

list obecności – obrady są prawomocne. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o usterkach w inwestycjach objętych gwarancją. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2023/2024. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z 24.09.2024 r. 

7. Perspektywy rozwoju edukacji przedszkolnej i opieki nad dziećmi do lat 3 w gminie 

Wasilków. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przeszła do punktu 2 

porządku obrad – Informacja o usterkach w inwestycjach objętych gwarancją. 



2 
 

 

Kierownik Piotr Kruszewski przedstawił informacje. Stanowią one załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 3 porządku obrad – Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w 

Wasilkowie. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2024 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-

2044. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  313 014 zł z tytułu: 

- dodatkowej opłaty za wydawane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

w opakowaniach nieprzekraczających 300 m - 7 381 zł, 

- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych - 120 110 zł, 

- pomoc Ukrainie - 11 821 zł, 

- projektu Erasmus - 101 801 zł, 

- dotacji na podręczniki - 25 009 zł, 

- środków otrzymanych na nagrodę Ministra Edukacji - 19 143 zł, 

 - środków otrzymanych na nagrodę Kuratora Oświaty - 5 982 zł, 

- środki na program Asystent rodziny - 21 767 zł. 

II. WYDATKI - zwiększa się plan wydatków o 313 014 zł: 

plan wydatków zwiększa się z tytułu: 

- dotacji Powiatowi Białostockiemu na Budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1418B na odcinku od ul. Wojtachowskiej do miejscowości Sochonie wraz 

z budową kładki pieszo-rowerowej przez rzekę Czarną - 6 150 zł, 

- pomoc Ukrainie - 11 821 zł, 

- projektu Erasmus - 101 801 zł, 

- wydatków na podręczniki - 25 009 zł, 

- nagród nauczycielom - 25 125 zł, 

- wydatki na profilaktykę alkoholową - 127 491 zł, 

- wydatki na utrzymanie dzieci z gminy Wasilków w przedszkolach poza gminą - 40 917 zł, 

- dotacja MOAK - 70 000 zł, 

- dokumentacja na wodny plac zabaw nad zalewem - 25 000 zł, 

- realizacji programu Asystent rodziny - 21 767 zł, 

plan wydatków zmniejsza się z tytułu wpłaty związkowi gmin Czyste Środowisko - 

101 150 zł oraz dotacji na KDR przedszkolom - 30 000 zł. 
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W ramach f. sołeckiego Nowodworce przesuwa się 2 000 zł z  rozdz. 90004 oraz 8 000 zł 

z rozdz. 92195 par. 4210 na inwestycję pn. Montaż lamp oświetleniowych na terenie sołectwa 

Nowodworce - 10 000  zł. 

W ramach f. sołeckiego Osowicz przesuwa się 5 000 zł z Budowy oświetlenia drogi gminnej 

na odcinku Osowicze-Zawady na wyposażenie świetlicy wiejskiej. 

W ramach f. sołeckiego Sochoń przesuwa się z inwestycji Przygotowanie terenu pod boisko 

w Sochoniach na Budowę świetlicy w Sochoniach - zakup rolet i nagłośnienia - 26 500 zł. 

W ramach f. sołeckiego Horodnianki przesuwa się z rozdz. 60016 § 4270 - 6 935 zł, rozdz. 

70095 § 4210 - 3000 zł, rozdz. 90015 § 6050   -Oświetlenie uliczne w Horodniance - 647 zł na 

dokumentację techniczną budowy drogi w Horodniance - 10 582 zł. 

W ramach usług świadczonych przez ZGK przesuwa się 40 000 zł z utrzymania zieleni na 

świetlice - 15 000 zł, obiekty sportowe - 15 000 zł, opiekę nad zwierzętami - 10 000 zł. 

W wolnych środkach kwotę 2 285 899 zł stanowią środki RFRD, które wpłynęły w 2023 r., 

a zostaną wydane w 2024 r.: Przebudowa ul. Łąkowej w Studziankach – 691 830 zł, Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Osowicze- Białystok – 1 555 138 zł, Budowa ul. Dolnej 

w Wasilkowie – 38 931 zł oraz 421 zł - pozostałe do zwrotu środki programu Asystent rodziny. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wasilków na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2044. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2044. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 r. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki przedstawił projekt uchwały. 

Prowadzenie działań związanych z profilaktyką uzależnień, rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałaniem narkomanii i innym uzależnieniom, a także 

przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie oraz działaniami na rzecz integracji społecznej i 

zawodowej osób uzależnionych, należy do zadań własnych gminy. Realizacja tych zadań 

prowadzona jest w oparciu o gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2025 r. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki przedstawił projekt uchwały. 

Na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego uchwala, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3, roczny program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3. Roczny program współpracy jest 

uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych w 2024 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

Stosownie do art. 216 ust. 1 pkt 5 Ustawy o finansach publicznych, wydatki budżetu na pomoc 

finansową innym jednostkom finansów publicznych winny być określone odrębną uchwałą 

organu stanowiącego jst. W związku z pismem Powiatu Białostockiego w sprawie zwiększenia 

dotacji na Budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 1418B na odcinku 

od ul. Wojtachowskiej do miejscowości Sochonie wraz z budową kładki pieszo-rowerowej 

przez rz. Czarną do kwoty 75 030 zł, konieczne jest podjęcie odrębnej uchwały określającej 

pomoc finansową. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych w 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kamienna Góra w 2024 

r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

Stosownie do art. 216 ust. 1 pkt 5 Ustawy o finansach publicznych, wydatki budżetu na pomoc 

rzeczową innym jednostkom finansów publicznych winny być określone odrębną uchwałą 

organu stanowiącego jst. W związku z powyższym konieczne jest podjęcie odrębnej uchwały 

określającej pomoc rzeczową. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 
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Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kamienna 

Góra w 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kamienna Góra w 2024 

r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

g) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VII/49/24 z dnia 24 września 2024 r. w 

sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/49/24 z dnia 24 września 

2024 r. w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

h) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru od osób fizycznych w 

drodze inkasa podatku rolnego, podatku od nieruchomości, podatku leśnego, 

łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, ustalenia inkasentów oraz 

zasad wynagradzania inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

W związku z przeprowadzeniem wyborów na sołtysów poszczególnych sołectw gminy 

Wasilków zmianie uległ również skład inkasentów zobowiązanych do poboru podatków i opłat.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 
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Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru od osób 

fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, podatku od nieruchomości, podatku leśnego, 

łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, ustalenia inkasentów oraz zasad 

wynagradzania inkaso. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

i) Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XX/212/20 w sprawie ustalenia inkasentów 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zasad wynagradzania 

inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

W związku ze zmianą sołtysów w sołectwie Dąbrówki oraz Wólka zmianie uległ skład 

inkasentów zobowiązanych do poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/212/20 w sprawie ustalenia 

inkasentów opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zasad wynagradzania inkaso. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

j) Stanowisko w sprawie przedsięwzięcia polegającego na: „Utworzeniu punktu 

odzysku odpadów – zbieranie i przetwarzanie odpadów budowlanych i 

rozbiórkowych oraz innych wybranych odpadów”. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne Stanowisko w sprawie przedsięwzięcia polegającego na: „Utworzeniu punktu 

odzysku odpadów – zbieranie i przetwarzanie odpadów budowlanych i rozbiórkowych oraz innych 

wybranych odpadów”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Stanowisko zostało zaopiniowane pozytywnie. 

 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przeszła do punktu 4 

porządku obrad – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 

2023/2024. 

 

Kierownik Referatu Edukacji Joanna Owsieniuk-Rafało przedstawiła informację. Stanowi ona 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 5 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Augustynowicz zapytał o remont ul. Jurowieckiej. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski powiedział, że remont jest już zakończony. 

Została częściowo wymieniona nawierzchnia. W przyszłości trzeba będzie naprawić nawierzchnię 

przy skrzyżowaniu z ul. Przemysłową. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Targońska-Dakowicz – został złożony wniosek o 

rozbudowę ul. Gajnej o ciąg pieszo-rowerowy. Czy konkurs został rozstrzygnięty? Na jaką kwotę 

złożony został wniosek? 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski – 9 mln zł, z czego 30% stanowi 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Powiat wystąpił do gminy o 

współfinansowanie wkładu własnego w kwocie ok. 2,9 mln zł.  

Odnośnie inwestycji powiatowych współfinansowanych przez gminę powiedział, że Wójtowie i 

Burmistrzowie gmin powiatu białostockiego wystąpili do Starostwa o zmianę warunków 

współfinansowania inwestycji. Dotychczas dofinansowanie to stanowiło 50 %. Jest to 

niesprawiedliwe z uwagi na to, że są to zadania własne powiatu, a gmin nie stać na uczestniczenie 

w kosztach. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kozłowski – Gmina Wasilków dokłada najwięcej do budżetu 

powiatu, a najmniej z niego korzysta. W gminie nie ma szkoły, przychodni, domu pomocy 

społecznej itd. Trzeba zwrócić uwagę na współczynnik, ile gmina dokłada do powiatu, a ile 

otrzymuje z powrotem.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Kozłowski poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady: 

1) Wniosek dotyczący przekazania gminie działki w formie darowizny. Przekazano 

Burmistrzowi zgodnie z właściwością. 
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2) Do wiadomości Rady - wniosek do Wodociągów Białostockich ws. budowy sieci 

wodociągowej ul. Nadawki. 

3) Wniosek o zabezpieczenie środków na dokończenie budowy drogi wraz z placem 

manewrowym przy ul. Chabrowej w Sochoniach. Przekazano Burmistrzowi zgodnie z 

właściwością. 

 

Radny Michał Puchlik powiedział, że odbędzie się wizja lokalna na ul. Niemeńskiej w 

Nowodworcach. Mieszkańcy proszą o unormowanie pierwszeństwa jazdy na skrzyżowaniach. 

Zapytał o możliwość ustawienia znaków drogowych w pasie drogowym. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski powiedział, że na ul. Niemeńskiej pas 

drogowy jest równy z asfaltem.  Znaki drogowe powinny znajdować się przed skrzyżowaniami, 

zjazdami, wiec na działkach prywatnych. Trzeba będzie uzyskać zgodę właścicieli działek. 

 

Radny Michał Puchlik zapytał czy został postawiony znak informujący o nowo powstałym 

przystanku autobusowym. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Siedlecki – dotychczas firma nie postawiła znaku. Będziemy mieli 

to na uwadze. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kozłowski zwrócił uwagę na oznaczenie ścieżki rowerowej w 

Osowiczach. Jest to ciąg pieszo-rowerowy, a został oznaczony znakiem poziomym 

symbolizującym rower, co może być mylące. 

 

Radna Ewa Wysocka ponowiła prośbę o zamontowanie lustra na skrzyżowaniu ulic 

Warszawskiej i Supraślskiej w Studziankach. 

 

Radna Magdalena Szubzda zapytała o możliwość utworzenia przejścia dla pieszych od ul. 

Cedrowej do ul. Rabczyńskiego. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski – przejście zostało zaprojektowane, ale 

na razie wstrzymano się z jego realizacją ze względu na projektowanie drogi S19. 

 

Radna Paulina Radziwońska zapytała kiedy ruszy budowa ul. Nadrzecznej. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji Piotr Kruszewski – na początku przyszłego roku. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 24 września 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Protokół został przyjęty. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 24 września 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Protokół został przyjęty. 

 

12:35 Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej 

 

Przerwa 

12.35 – 12.39 

 

 

k) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/445/21 Rady Miejskiej w 

Wasilkowie z dnia 27 grudnia 2021 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Gminy Wasilków i nadania jej statutu. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki przedstawił projekt uchwały. 

Młodzieżowa rada gminy jest ustawowym narzędziem wspierania i upowszechniania idei 

samorządowej. Młodzieżowa Rada Gminy Wasilków została powołana uchwałą nr XLIX/445/21 

Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 27 grudnia 2021 roku. W okresie czerwiec 2022-maj 2024 

działała rada I kadencji, w której skład wchodziło 9 radnych w wieku 12-17 lat. Proces wyboru 

radnych II kadencji zakończył się niepowodzeniem - w wyniku naboru zgłosiło się 4 kandydatów. 

Przedłożony projekt uchwały wprowadza zmiany w statucie młodzieżowej rady gminy, których 

celem jest zmobilizowanie młodych osób potencjalnie zainteresowanych aktywnością na forum 

rady. Statut poszerza kategorię wiekową  młodzieży, która może ubiegać się o akces do pracy w 

radzie (13-22 lata), a także uelastycznia wielkość składu rady (9-15 osób). Celem młodzieżowej 

rady pozostaje niezmiennie zajmowanie stanowiska w ważnych sprawach dotyczących młodzieży 

miasta i gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki powiedział, że w powszechnej opinii okres nastoletni kończy się 

w 19 roku życia. Osoby 22-letnie mogą zasiadać w radzie miejskiej i decydować o rzeczach 

istotnych. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki – przedział wiekowy nie jest przypadkowy. Zgodnie z definicją ONZ 

młodzież to osoby w wieku 15-24 lata. Kadencja Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków trwa dwa 

lata, więc jej członkowie kończąc kadencję mieściliby się w przedziale 15-24 lata. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIX/445/21 Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 27 grudnia 2021 r. w sprawie 

powołania Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków i nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

l) Uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie gminy Wasilków. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki przedstawił projekt uchwały. 

Rada Miejska w Wasilkowie określa maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych w podziale na poszczególne rodzaje napojów alkoholowych. 

Wszystkie jednostki pomocnicze  Gminy Wasilków wyraziły pozytywną opinię wobec 

proponowanej liczby zwiększenia zezwoleń. 

W ostatnich latach gmina Wasilków prężnie się rozwija, powstawały nowe osiedla mieszkalne i 

zmieniły się wymagania klientów związane z działalnością obiektów sprzedaży alkoholu. 

Mieszkańcy nowych osiedli, chcą mieć blisko siebie placówki opiekuńcze jak również sklepy 

spożywcze, które w swojej ofercie mają sprzedaż alkoholu. 

Ostatnia zmiana liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, dokonana była w 2018 r. 

Od 2018 roku liczba ludności w Gminie Wasilków wzrosła o 23,6%, Wzrost liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych proponowana jest na poziomie 20%. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Radny Michał Puchlik zapytał czy zwiększenie liczby zezwoleń zwiększy wpływy do budżetu. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki – nie będą to duże środki ze względu na to, że chodzi o zwiększenie 

liczby zezwoleń głównie jednorazowych. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki – zaapelował, żeby nie podejmować uchwały, a wręcz zmniejszyć 

ilość zezwoleń na sprzedaż alkoholu w celu zapobiegania alkoholizmowi. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki – projekt uchwały nie wynika z chęci zwiększenia wpływów do 

budżetu ze sprzedaży alkoholu, ale z potrzeb przedsiębiorców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Monika Targońska-Dakowicz zapytała czy wnioski, które 

wpływają od przedsiębiorców związane ze sprzedażą alkoholu dotyczą sklepów czy lokali 

gastronomicznych. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki – w większości są to wnioski dotyczące sklepów spożywczych. 
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Radna Justyna Nurkowska zapytała czy jest możliwość ograniczenia sprzedaży alkoholu w 

określonych godzinach w sklepach sąsiadujących ze szkołami. 

 

Sekretarz Marcin Siedlecki – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

opiniując zezwolenie na sprzedaż alkoholu sprawdza odległość od szkół, obiektów sakralnych itd., 

więc odległości ustawowe są zachowane. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Wasilków. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 7 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przeszła do punktu 7 

porządku obrad – Perspektywy rozwoju edukacji przedszkolnej i opieki nad dziećmi do lat 3 w 

gminie Wasilków. 

 

W dyskusji wzięły udział panie Dyrektor przedszkoli i żłobków niepublicznych działających na 

terenie gminy. Powiedziały, że przedszkola niepubliczne uzupełniają strukturę przedszkoli w 

gminie i zapewniają opiekę przedszkolną, co jest zadaniem własnym gminy. Bez funkcjonowania 

przedszkoli niepublicznych zapewnienie opieki wszystkim dzieciom nie byłoby możliwe. Dotacja, 

którą otrzymują w obecnej wysokości nie jest wystarczająca. Rosną koszty utrzymania placówek, 

zatrudnienia kadry. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała jak kształtują się koszty wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Dyrektor Przedszkola powiedziała, że wynagrodzenia są takie, jak wynika z zatrudnienia na 

podstawie Karty Nauczyciela. Przy czym nauczyciele w niepublicznych placówkach pracują 

dłużej, wiec otrzymują dodatkowe wynagrodzenie z tego tytułu. Dotacja w tym roku w 

zestawieniu z rokiem 2022 wzrosła o jedynie 5%, natomiast wynagrodzenia o 30%. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Siedlecki odnosząc się do perspektywy rozwoju edukacji 

przedszkolnej w gminie powiedział, że gmina posiada gwarancję otrzymania środków 

zewnętrznych na rozbudowę przedszkola samorządowego na ul. Sienkiewicza. Ponadto została 

podpisana umowa „Aktywny Maluch”, która zobowiązuje gminę do otwarcia żłobka do 1 kwietnia 

2026 r. Lokalizacja żłobka to plac przy ul. Żwirowej i  Żurawiej. Zapewni ono miejsce dla 90 

dzieci. 

 

Dyrektor Przedszkola powiedziała, że widzi dwa rozwiązania sytuacji. Jednym jest zwiększenie 

wydatków przedszkola samorządowego (co ma wpływ na wysokość dotacji przedszkoli 

niepublicznych), a drugim zwiększenie wskaźnika dotacji dla przedszkoli niepublicznych. 
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Ad 8 

Przewodnicząca Komisji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad, podziękowała za udział w 

posiedzeniu i zamknęła obrady o godzinie 13.40. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

     Protokołowała                      Przewodniczyła                               Przewodniczył 

 

    Agata Radziszewska            Ewa Wysocka     Marek Ignatowski 

 


